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Abstract (en)
[origin: WO9400661A1] The invention concerns a revolving door suitable for use in escape routes. The door wings (3, 4) are fixed by means of a
locking mechanism (7) between two turnstiles (2) which are not connected to a central pillar. The turnstiles (2) are mounted for rotation and thus
permit normal operation of the door powered either by a motor or by hand. If the force exerted on the door wings (3, 4) exceeds the normal force, the
locking mechanism (7) is retracted and the door wings (3, 4) can be pushed to the side. The force necessary for retraction of the locking mechanism
is adjustable.

Abstract (fr)
L'invention concerne une porte à tambour qui peut être placée dans la zone des issues de secours. Les vantaux de porte (3, 4) sont fixés par
un mécanisme d'arrêt (7) entre deux tourniquets (2) qui ne sont pas reliés par une colonne centrale. Les tourniquets (2) sont montés rotatifs et
permettent ainsi un fonctionnement normal de la porte actionnée à la main ou à l'aide d'un moteur. Si la force exercée sur les vantaux de la porte
(3, 4) excède la force normale, le mécanisme d'arrêt (7) se déverrouille et le vantail de la porte (3, 4) peut être poussé. La force requise pour le
déverrouillage du mécanisme d'arrêt est réglable.
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